

會務報告 Announcements 01-16-2022

1. 本主日有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after today's Sunday service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 這是主日同工服事表的連接，請參與下個主日服事的同工們提前預備。[點擊鏈接同工服事表](#)

Here is the link to the Sunday Service Team schedule. For those who are going to involve the next Sunday's service, please prepare ahead of time. [Click here for Sunday Service Team schedule](#)

3. 教會新一期的週五查經將於一月十四日開始。我們將查考約翰一二三書，腓利門書，以及猶大書。

This year's Friday Night Bible Study will begin on January 14. We will study the 1st, 2nd, and 3rd books of John, Philemon, and Jude.

會務報告 Announcements 01-16-2022

4. 推薦 "活出家味" 培訓課程。

Introducing "Live Out of the Family" training course.

當家如何
活出基督傳統，
觀念和價值觀

活出
家味

講師：
鄭立新牧師

SAT
每週六(80分鐘)
新日期1/15-3/19
美東10AM 美西7AM 美中9AM 北卡11PM

TRUMPETER MINISTRY
TRUMPETERMINISTRY.ORG

瑪拉基書 2:15 中說到，神“願人得虔誠的後裔”。“家”是得虔誠的後裔的關鍵。吹號者事工從2022年一月十五日開始，美東週六早上十點，推出十週的“活出家味”培訓課程。鼓勵弟兄姐妹個自報名參加。

詳情網址：

<https://trumpeter.blog/2021/12/06/2022-冬季活出家味培訓課程/>

Malachi 2:15 says that God “was seeking godly offspring.” “Home” is the key to obtaining a pious descendant. Beginning January 15, 2022, The Trumpeter Ministry launched a ten-week “Live Out of the Family” training course at 10 a.m. ET on Saturdays. Brothers and sisters are encouraged to register individually. Please click the link above for more details.

會務報告 Announcements 01-16-2022

5. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五(1月21日)我們將查考約翰一書第二課；背誦經文是彌迦書 5:2 "伯利恆以法他啊，你在猶大諸城中為小，將來必有一位從你那裡出來，在以色列中為我作掌權的；他的根源從亙古，從太初就有。" 每日閱讀經文是馬太福音 1-3 章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音。[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study 1 John Lesson 2 on Friday (1/21). Bible memory verse is Micah 5:2 "But you, Bethlehem Ephrathah, though you are small among the clans of Judah, out of you will come for me one who will be ruler over Israel, whose origins are from of old, from ancient times." Daily Bible reading: Matthew 1-3. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website. [Click here for Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to offer](#)
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here for Offering Instructions](#)